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Bij het horen van termen als ‘boblijn’, ‘out of bed look’ en ‘coupe de soleil’ weet iedereen dat 
we het over haardracht hebben. Maar dat ‘het pannenkoeken-effect’, de ‘Engelse look’ en 
de ‘plukjeslook’ ook termen zijn uit de wondere wereld van knippen en verven is wellicht 
nieuw. Alle bovenstaande ingrediënten vonden we terug op de universiteitscampus waar 
we medewerkers en studenten de haren van het hoofd vroegen. Ons haarteam bestond uit 
‘haarexpert’ Maurice Beijersbergen, eigenaar van hippe kapsalon Hypekappers Rotterdam, 
EM fotograaf Ronald van den Heerik en EM-journaliste Annemieke Ruggenberg.  
                                   tekst t Annemieke Ruggenberg fotografie Ronald van der Heerik



BOBLIJN 
MEETS PLUKJESLOOK

Patrick Koetsier (19), 
bedrijfskunde

Patrick: “Ik heb dit kapsel nu zo ongeveer twee jaar. 
Hiervoor heb ik veel verschillende stijlen gehad. 
Het is wat langer geweest en ik heb mijn haar ook 
een keer met zo’n scheiding naar opzij gedragen. 
Ik ga ongeveer één keer in de acht weken naar de 
kapper. Wat ik met mijn kapsel wil uitstralen, is 
in ieder geval geen bepaalde ‘style’. Het moet er 
vooral representatief uitzien en niet superhip of 
zo. Ik wil mijn kapsel graag een beetje neutraal en 
netjes houden.”

Haarexpert Maurice noemt het kapsel van Patrick 
een ‘out of bed’, oftewel ‘niets-aan-de-handkapsel’. 
“Als ik jou was, zou ik wax gaan gebruiken in 
plaats van gel. Wanneer je gel gebruikt, wordt je 
haar zo in ‘strengetjes’ verdeeld. Jouw haar is best 
dun, waardoor je bij het gebruik van gel snel van 
die kleine streepjes gaat zien.” 

Jolynn Ho (25), 
vrijetijdsmanagement

Jolynn: “Ongeveer een maand geleden heb ik dit 
kapsel laten knippen. Sinds een paar weken heb ik 
het zelf in deze kleur geverfd. Het is nu vrij rood, 
maar na een aantal keer wassen gaat die felle kleur 
wel een beetje weg. Hiervoor had ik het veel langer. 
Ik heb het toen in één keer naar deze lengte laten 
knippen. Om mijn haar mooi en verzorgd te hou-
den, gebruik ik geen dure of speciale producten. Ik 
heb het idee dat dit niet echt veel uitmaakt. Onge-
veer vier keer in het jaar ga ik naar de kapper en 
laat ik het het liefst steeds weer anders knippen.” 

Maurice: “Ik vind het een leuk kapsel, maar de lij-
nen zijn nog wat hard. Je kunt dit kapsel zogezegd 
meer ‘uitslizen’ en het iets meer uitwerken. Verder 
vind ik zowel de kleur als het model goed bij haar 
staan.”

Fulya Pak (19), 
rechten

Zowel de fotograaf, de haarexpert als de journaliste 
zijn het erover eens: “Wat een origineel kapsel!” 
Fulya: “Ik krijg wel vaker reacties op mijn kapsel. 
De krullen zijn van mezelf en de onderkant van 
mijn haar maak ik stijl. Ik ben in juli voor het laatst 
naar de kapper geweest. Ik ga niet zo vaak want ik 
maak me er vaak zorgen over of een kapper het wel 
goed zal doen. Vaak knippen ze mijn haar dan kor-
ter dan dat ik wil. Om mijn haar zo te krijgen zoals 
het nu zit gebruik ik eigenlijk alleen mousse.” 

Maurice: “Mousse kun je beter niet gebruiken, dat 
maakt je haar namelijk droog. Je zou voor jouw 
krullen het beste kappersspullen kunnen kopen. 
Deze verzorgen je haar en dat is belangrijk voor 
jouw krullen om ze er gezond en glanzend uit te la-
ten zien. Ik vind haar kapsel erg apart, het is anders 
dan anders. Ik heb er verder niks op aan te merken. 
Het enige is dat je haar ietwat pluist.” 

Mihaela Dodik (22), 
psychologie

Mihaela: “Ik heb lang gezocht naar het beste 
kapsel wat bij mijn gezicht past. Ik vind het 
namelijk erg belangrijk dat de onderste pieken naar 
buiten vallen. Ik heb echt een moeilijk gezicht. Mijn 
gezicht is vrij smal en dan staat lang haar al snel 
een beetje lijzig. 
Ik laat mijn haar eigenlijk zelden in Nederland 
knippen. Ik ga liever in Kroatië naar de kapper. 
Daar ga ik iedere zomer heen en soms ook nog met 
kerst. Ik ben erg tevreden over de manier waarop 
mijn haar daar wordt geknipt. In Nederland is het 
wel eens misgegaan. Ik ben toen echt ontzettend 
boos geworden en heb een hele scène gemaakt!” 

Maurice: “Heb je er wel eens aan gedacht om een 
pony te nemen?” Mihaela: “Ja, dat heb ik ook wel 
eens gehad, maar dat vond ik toch minder leuk dan 
hoe ik het nu heb.” Maurice: “De bovenkant van je 
haar vind ik wat massief. Dat zou je nog wat meer 
in kunnen laten knippen zodat het wat mooier rond 
je gezicht valt.”
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Alex Pijpker (25), 
vrijetijdsmanagement

Op de vraag of Erasmus Magazine hem een paar 
vragen mag stellen over zijn kapsel, denkt Alex 
even na. Uiteindelijk stemt hij toe. Over zijn wat 
langere haren zegt Alex: “Ik laat mijn haar groeien 
totdat ik er genoeg van krijg. Ik ga sowieso niet va-
ker dan één keer per jaar naar de kapper.”
Ondanks dat Alex niet bewust iets met zijn kapsel 
wil uitstralen past het wel bij zijn levensstijl. “Ik 
ben zogenaamd ‘alternatief ’ en mijn kapsel past 
daar wel bij. Ik houd van alternatieve rock, indu-
strial en punk muziek. De manier waarop ik me 
kleed, alswel de manier waarop ik mijn haar draag 
passen wel in die stijl.”

Maurice: “Ik vind dit langere haar wel bij je pas-
sen. Het heeft voor mij een beetje een ‘Engelse look’. 
Je zou je haar ook in een staartje kunnen dragen, 
vooral wanneer het nog langer is.”

Stijn Geraets (25), 
geneeskunde

Stijn: “Om mijn haar te stijlen gebruik ik 
Niveacrème. Zo houd ik mijn krullen enigszins on-
der controle. Wanneer ik dat niet doe word ik met 
een afro wakker!”
Zoals veel mannen die wij spraken, gaat ook Stijn 
zo om de twee, drie maanden naar de kapper. Als 
dokter in spe wil hij vooral dat zijn kapsel er netjes 
en verzorgd uitziet. 

Maurice: “Mijn advies is dat je de bovenkant van je 
kapsel wat korter moet knippen. Doordat het bo-
venop zo zwaar is, krijg je een beetje een ‘pannen-
koekeneffect’. Door het boven op wat in te laten 
knippen zou het wat mooier vallen.”

Matthijs Wouterse (20), 
bedrijfskunde

Het kapsel van Matthijs ziet eruit alsof hij zich ie-
dere morgen inspant om er een netjes geheel van te 
maken. Niets blijkt minder waar. Matthijs: “In an-
derhalve minuut ben ik klaar met het stylen van 
mijn haar. Ik gebruik wax en van die glibberige gel 
uit zo’n grote groene pot. Ik draag hetzelfde kapsel 
al vanaf de middelbare school. Deze plukjes-look 
past bij mij!”

Maurice vraagt Matthijs: “Was je je haar voordat 
je naar bed gaat?” “Nee, ik ga er zo mee slapen 
en douche me altijd ’s ochtends”, antwoordt 
deze. Maurice: “Waarom ik dit vraag, is omdat je 
hoofdhuid veel talg aanmaakt wanneer je zo’n soort 
gel gebruikt. Hierdoor wordt je haar uiteindelijk 
erg droog. Ik zou je dus willen adviseren om je haar 
iedere dag te wassen.”



Conclusie
Na een uitgebreide tour rond de campus en de medische faculteit kwamen wij tot de conclusie dat de gemiddelde Erasmus-student het veilig houdt wat betreft 
haardracht. Hanenkammen, felle kleuren of andere gewaagde kapsels zijn ver te zoeken. Een beetje student wil ‘representatief ’ en ‘netjes’ voor de dag komen en 
past daar ook zijn of haar kapsel aan.
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Odile Frauenfelder (43), Nurse 
Practitioner bij neonatologie
 
Odile reageert enthousiast wanneer wij haar aan-
spreken op haar bruinrode lokken. “Wat toevallig 
dat je me nu net aanspreekt, want ik ben net bij de 
kapper geweest. Ik heb mijn haar laten verven en 
knippen. Het is nu wat roder dan normaal. Ik verf 
mijn haar altijd, omdat ik mijn grijze haren wil ver-
bergen!” 
Odile past haar kapsel aan haar werkomstandighe-
den aan. “Ik moet het zowel privé als op het werk 
gemakkelijk kunnen dragen, en het moet er natuur-
lijk representatief uitzien. Om te zorgen dat mijn 
kapsel er altijd verzorgd uit blijft zien ga ik zo om 
de zes à zeven weken naar de kapper.” 

Als advies geeft Maurice aan dat een scheiding op-
zij en een tintje lichter erg goed zouden staan.

Annet de Regt (39), besteller bij 
Neurowetenschappen

Annet: “Paars, zwart, oranje, blond, er is geen 
haarkleur die ik niet gehad heb. Kort heb ik mijn 
haar al heel lang, dat vind ik gemakkelijk. Mijn 
haar kleur ik altijd zelf, dit keer met waterperoxide. 
Eng vind ik het al lang niet meer om iets ‘geks’ met 
mijn haar te doen. Haar is maar haar en niets is me 
te gek. Mijn kinderen zijn een goede graadmeter, 
die zeggen me altijd eerlijk hoe iets staat.”

Maurice is enthousiast over het haar van Annet. 
Het doet hem denken aan Posh Spice. “Een a-sym-
metrisch kapsel past goed bij haar gezichtsvorm.” 

Jeffrey Luk (19), 
bedrijfskunde

Jeffrey: “Al een half jaar lang heb ik dit kapsel. Ik 
hou ervan om te variëren met verschillende stylen. 
Ik ga altijd naar Tony and Guy in Rotterdam, daar 
knippen ze het precies zoals ik wil. Op internet kijk 
ik vaak naar plaatjes van kapsels en ik volg de Ko-
reaanse trends. Op de cover van Koreaanse bladen 
zie ik dan vaak een kapsel dat ik leuk vind. Om 
mijn haar in model te krijgen gebruik ik een speci-
aal spulletje; clay, een soort droge wax.”

Maurice: “In principe heeft Jeffrey een goed kapsel, 
mits het matje een aardig stuk korter is. En aange-
zien hij nogal veel en dik haar heeft, zou ik hem wil-
len aanraden het haar wat ‘dunner’ te maken.” 
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